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Plats Microsoft Teams 

Tid 13.30 – 15:10 

 

 

Närvarande Beslutande  
Rosé Torkelsson (S), ordförande för KPR 

 Lena Eksberg (S), ordförande för KTR 

 Anita Mårtensson, PRO Tranemo, vice ordförande KPR 

 Karin Reboli (M), vice ordförande för KTR, §§7–8 

 Lennart Haglund (C)   

 Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo  

 Owe Carlryd, PRO Länghem  

 Rolf Gustavsson, SPF Seniorerna Västra Kind   

                                                         Göte Andersson, PRO Dalstorp/Grimsås                            

 Ronny Edgren, SPF Östra Kind 

 Eve Svensson, PRO Limmared  

 Ulrika Larsson, Neuroförbundet Ätradal 

  

 Ej tjänstgörande ersättare 

 Lennart Petersson, PRO Tranemo  

 Christer Björk, PRO Dalstorp/Grimsås 

  

 Övriga närvarande 

Moa Jakobsson Chaaya, processekreterare 

Angela Madsen Jonsson, sektionschef, §§ 7–8 

Catarihna Petersson, verksamhetschef, §§ 7–8 

Victoria Valtersson, controller, §§ 7–8 

 

 
Paragrafer §§ 7–12 

 

Utses att justera  Göte Andersson & Ulrika Larsson 

 

 

 
Underskrifter 
  

Sekreterare ……………………………………………………………………………………… 

 Moa Jakobsson Chaaya 

 

Ordförande KPR ……………………………………………………………………………………… 

 Rosé Torkelsson (S) 

 

Ordförande KTR ……………………………………………………………………………………… 

 Lena Eksberg (S) 

 

Justerare KPR ……………………………………………………………………………………… 

 Göte Andersson 

 

Justerare KTR ……………………………………………………………………………………… 

 Ulrika Larsson 
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§7 Val av justerare 
 

Kommunala pensionärsrådets beslut 

• Göte Andersson utses till justerare.  

• Ulrika Larsson utses till justerare.  

 

Sammanfattning av ärendet 

Justerare utses. 
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§8 Gemensam information för pensionärs- och tillgänglighetsrådet  
 

Kommunala pensionärsrådets beslut 

• Noterar informationen 

 

Sammanfattning av ärendet 

Information från omsorgssektionen 

Angela Madsen Jonsson ger en presentation av förändringar av taxor inom omsorgen. Det ska 

förenkla bedrivandet att sektionens verksamhet samt förenkla för brukarna att förstå varför man 

har fått avgiften. Det finns en maxtaxa och ett minibelopp. Sektionen har genomfört en utförlig 

omvärldsbevakning för att ta reda på vad andra kommuner har för taxor. Angela Madsen 

Jonsson visar hemtjänstens taxor utifrån insatsnivå samt jämför år 2020 med år 2021. 

Presentationen som har visats upp kommer att skickas ut till samtliga närvarande.  

 

Rolf Gustavsson, SPF Seniorerna Västra Kind, frågar om brukarna inte är hemma och dem ändå 

måste betala en avgift, vad händer om hjälpen kommer försent? Sker motsatsen? Angela Madsen 

Jonsson svarar att nej, det finns brukare som gör detta ofta. Om hemtjänsten blir sen förklarar 

dem förhoppningsvis varför. Catarihna Petersson tillägger att hemtjänsten har ambitionen att 

vara i tid och att kommunen har i uppgift att fördela skattepengarna på ett bra sätt. Rolf 

Gustavsson svarar att inlägget var riktat till att det finns äldre som glömmer av att någon ska 

komma och det kan bli väldigt dyrt för dem. Angela Madsen Jonsson svarar att kommunen vet 

vilka som är dementa och har förståelse för detta.  

 
Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, anser att taxan är väldigt hög och att ”ej dagliga 

insatser” är höjda väldigt mycket. Detta gör att många väljer att inte ha hemtjänst, vilket inte är 

bra. Angela Madsen Jonsson svarar att om man har mycket dagliga insatser finns det en maxtaxa 

men om man har ”ej dagliga insatser” betalar man sin betalningsförmåga.  

 
Anita Mårtensson, PRO Tranemo, berättar att hon har fått ett samtal från en person som har 

endast hjälp med att handla, städa och tvätta som ansåg att det blev för dyrt efter dem nya 

taxorna. Angela Madsen Jonsson svarar att on förstå och förklarar att om personen hade haft fler 

insatser hade det varit annorlunda på grund av maxtaxan.  

 

Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, frågar om kommunen har funderat på att göra 

som Svenljunga med lantkört (levererar livsmedel hem) för att hjälpa äldre med att handla? 

Catarina Petersson svarar att det har genomförts ett pilotprojekt av samma idé och utvärderas. 

En problematik är att personen man levererar livsmedel till måste kunna ta in kassarna själva 

och plocka in varorna i kylskåpet då kassorna lämnas vid dörren.  
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Angela Madsen Jonsson fortsätter att informera om att det kommer skickas ut ytterligare 

informationsbrev samt kommer det publiceras en annons i nästa STT om dem nya taxorna som 

börjar i april.  

 

Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, har tidigare skickat in en fråga om hur pengar 

som kommer från staten som är ämnade för pensionärerna är fördelade, vilka är öronmärkta? 

Angela Madsen Jonsson svarar att allt är ännu inte använt från äldreomsorgssatsningen men det 

som är planerat är rekrytering av omvårdshandledare, vårdutvecklare, enhetschef och 

verksamhetsutvecklare samt är pengar avsatt för förflyttningsutbildning, merkostnader 

avseende covid-19 och en summa medel till verksamheterna. Detta är något som ses över varje 

månad när ekonomidragningarna genomförs. Catarihna Petersson tillägger att summan medel 

till verksamheterna kommer gå till utbildningsinsatser, kompetensförhöjning för 

undersköterskor så personal kan göra bedömningar om någon är sjuk, lära sig att hantera 

psykisk ohälsa, våld i nära relationer mm.  

 

Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, frågar om äldreomsorgslyftet är menat att satsa 

på att anställa mer sjuksköterskor. Angela Madsen Jonsson svarar att det inte är något som 

tillhör dessa medel utan det är menat till att utbilda undersköterskor.  Marianne Andersson 

tillägger att folk är rädda att pengarna kommer att försvinna på annat och önskar en redovisning 

på vad pengarna har använts till. Angela Madsen Jonsson svarar att det kommer ingå i 

årsredovisningen, vilket kommer vara en offentlig handling. Rose Torkelsson tillägger att 

politiken prioriterade att pengarna skulle gå till äldreomsorgen.  

 

Göte Andersson, PRO Dalstorp/Grimsås, kommenterar att man är orolig att pengar inte går till 

rätt ändamål men förstår att man ska ge tillit till kommunen. Han önskar även att få ta del av 

budgeten för detta året. Angela Madsen Jonsson ger en presentation av det ekonomiska 

resultatet för år 2020. Presentationen kommer att skickas ut till samtliga närvarande.  

 

Owe Carlryd, PRO Länghem, frågar varför det heter förflyttningsutbildning. Hade det inte varit  

bättre om det kallades ergonomiutbildning? Catarihna Petersson svarar nej, för att ergonomi är  

endast för personalen medan förflyttningsutbildning gäller vad som är bäst för personal och  

brukare.  
   

Angela Madsen Jonsson fortsätter att informera om pandemin. Sektionens fokus har varit att 

skydda medarbetare och brukare från pandemin och minska risken för smittspridning. Det har 

arbetats mycket med rutiner, utveckla och skapat nya. Ann-Marie Nors, medicinsk ansvarig 

sjuksköterska, har arbetat väldigt hårt under pandemin.  

 

Catarihna Petersson fortsätter att informera om vaccination. Äldre på boenden är vaccinerade 

med dos ett och två, dem som ej har vaccinerats har varit sjuka eller tackat nej. Hemsjukvården 

har blivit erbjudna vaccinet och flertalet har vaccinerats. Vårdpersonal samt personal som har 

hög risk att smitta brukare som exempelvis lokalvårdare har blivit vaccinerade med dos ett. Om 

någon inte dyker upp för att få sin dos finns det en back-up lista.   
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Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, har tidigare skickat in en fråga om digitalisering. 

Vad kan kommunen hjälpa till med så att dem äldre får datakunskap? Angela Madsen Jonsson 

svarar att man har köpt in stora skärmar till boenden, Yeti tablets, där man kan surfa på internet, 

måla mm. Äldre har lärt sig att genomföra facetime samtal med anhöriga och vänner. Det finns 

grupper på sociala plattformen Facebook där man kan ha kontakt. Sektionen har inte en plan om 

hur man kan digitalera den äldre befolkningen. Marianne Andersson frågar om det finns 

möjligheter till dem äldre utanför boenden att få hjälp med tekniken. Angela Madsen Jonsson 

svarar att det fanns en tanke att starta en samverkan med skolan, vilket inte är aktuellt under 

pandemin. Sedan finns det bildningsförbund som har cirklar för den äldre befolkningen.   

 

Catarihna Petersson informerar om Solbacken. Imorgon kommer det ske ett möte där alla parter 

ska träffas för att diskutera projektet då det är många involverade. Efter alla har flyttat kommer 

man starta igång projektet.  

 

Rolf Gustavsson, SPF Seniorerna Västra Kind, frågar om det är klart med anbud? Finns det en 

byggherre eller letar kommunen fortfarande? Catarihna Petersson svarar att det finns ingen 

byggherre. Kommunen fick avbryta upphandlingsprocessen då det inte fanns intressenter. Det 

krävs ett politiskt beslut för att ändra förutsättningarna för upphandlingen. Rolf Gustavsson 

frågar även om det kommer finnas politiker i kommitteen då politiken inte var informerade 

under bygget av Centralen. Angela Madsen Jonsson svarar att det är tjänstemän som utför 

arbetet men politiken har som plikt att hålla sig välinformerade. Solbacken kommer att följas 

noga. Rolf Gustavsson rekommenderar att kommunen ska vara mer informativ.  

 

Karin Reboli (M) lämna synpunkt utifrån sitt politiska mandat. Owe Carlryd, PRO Länghem, 

påpeka att politiska frågor inte skall förekomma i detta forumet.   

 

Owe Carlryd, PRO Länghem, instämmer att det är dåligt med information, vilket är jobbigt när 

andra ställer frågor man inte har svar på. Rose Torkelsson informerar om att frågan om 

Solbacken har varit uppe på Kommunstyrelsen den första mars.  

 

Anita Mårtensson, PRO Tranemo, har tidigare skickat in en fråga om vad pågår på Västergården.  

Angela Madsen Jonsson svarar att det sker en renovering för att verksamhet 

funktionsnedsättning ska använda byggnaden som korttidsboende till barn och ungdomar.  

 

Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, har tidigare skickat in en fråga om hur man kan 

få bättre informationsflöde mellan läkare, sjuksköterskor och undersköterskor när det endast är 

läkare och sjuksköterskor som går ronden. Catarihna Petersson svarar att man informerar 

skriftligt, alla beslut som fattats skrivs ner, och en sammanfattning ges genom samtal. Det sker 

möten avseende omvårdnadsplanering där det diskuteras vad som är aktuellt för patienten i 

fråga. Det är enhetschefernas uppgift att lösa situationer när exempelvis personalen känner att 

man inte pratar samma språk. Frågan ska ställas till sin chef om man upplever dålig 
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kommunikation. Omsorgsplaneringarna kräver mycket logistik och därför kan det inte planeras 

utefter kontaktpersoner. Frågan tas med.  

 

 

Närtrafik 

Owe Carlryd, PRO Länghem, önskade en återkoppling på en gammal fråga om varför det inte 

finns någon närtrafik på lördagar och söndagar, när det är något grannkommuner har. Moa 

Jakobsson Chaaya förklarar att Patrik Westerlund inte hade möjlighet att närvara på detta 

sammanträde men har informerat om att Västtrafik äger frågan. Owe Carlryd svarar att han vill 

veta varför kommunen inte betalar så att det finns exempelvis taxi tillgänglig, inte bara 

kollektivtrafik. Moa Jakobsson Chaaya tar med sig frågan till Patrik Westerlund.  
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§9 Föregående mötesprotokoll 
 

Kommunala pensionärsrådets beslut 

• Noterar informationen.  

 

Sammanfattning av ärendet 

Föregående mötesprotokoll är inte färdigt justerat.  

 

Föregående mötesprotokoll och detta mötesprotokoll kommer att hanteras på nästa 

sammanträde.  
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§10 Aktuella frågor i respektive förening 
 

Kommunala pensionärsrådets beslut 

• Noterar informationen 

 

Sammanfattning av ärendet 

PRO Limmared 

Inga frågor.  

 

PRO Tranemo  

Inga frågor.  

 

PRO Länghem 

Inga frågor.  

 

PRO Dalstorp/Grimsås  

Inga frågor.  

 

SPF Seniorerna Tranemo 

Inga frågor.  

 

SPF Östra Kind  

Ronny Edgren vill att Tranemo kommun ta åt sig äldres synpunkter från en genomförd enkät. 

Rose Torkelsson svarar att frågan har varit uppe i Kommunfullmäktige och dem inkomna 

synpunkterna från enkäten kommer att tas med i kommande beredningsarbete. 

 

SPF Seniorerna Västra Kind  

Rolf Gustavsson frågar när dem som bor ute i samhället kan förvänta sig att bli erbjuda 

vaccination. Rose Torkelsson svarar att det saknas vaccination. Lena Eksberg tillägger att Sonja 

Nilsson berättade på föregående sammanträde att man kan gå in på 1177.se för att bli uppdatera 

om situationen.  

 

Neuroförbundet Ätradal 

Inga frågor.  

 

Reumatikerförbundet 

Ej närvarande.  
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§11 Övriga frågor 
 

Kommunala pensionärsrådets beslut 

• Noterar informationen 

 

Sammanfattning av ärendet 
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§12 Nästa möte 
 

Kommunala pensionärsrådets beslut 

• Noterar informationen 

 

Sammanfattning av ärendet 

Den 25:e maj 2021, kl. 13.30 via Microsoft Teams.  
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Plats Microsoft Teams 


Tid 13.30 – 15:10 


 


 


Närvarande Beslutande  
Rosé Torkelsson (S), ordförande för KPR 


 Lena Eksberg (S), ordförande för KTR 


 Anita Mårtensson, PRO Tranemo, vice ordförande KPR 


 Karin Reboli (M), vice ordförande för KTR, §§7–8 


 Lennart Haglund (C)   


 Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo  


 Owe Carlryd, PRO Länghem  


 Rolf Gustavsson, SPF Seniorerna Västra Kind   


                                                         Göte Andersson, PRO Dalstorp/Grimsås                            


 Ronny Edgren, SPF Östra Kind 


 Eve Svensson, PRO Limmared  


 Ulrika Larsson, Neuroförbundet Ätradal 


  


 Ej tjänstgörande ersättare 


 Lennart Petersson, PRO Tranemo  


 Christer Björk, PRO Dalstorp/Grimsås 


  


 Övriga närvarande 


Moa Jakobsson Chaaya, processekreterare 


Angela Madsen Jonsson, sektionschef, §§ 7–8 


Catarihna Petersson, verksamhetschef, §§ 7–8 


Victoria Valtersson, controller, §§ 7–8 


 


 
Paragrafer §§ 7–12 


 


Utses att justera  Göte Andersson & Ulrika Larsson 


 


 


 
Underskrifter 
  


Sekreterare ……………………………………………………………………………………… 


 Moa Jakobsson Chaaya 


 


Ordförande KPR ……………………………………………………………………………………… 


 Rosé Torkelsson (S) 


 


Ordförande KTR ……………………………………………………………………………………… 


 Lena Eksberg (S) 


 


Justerare KPR ……………………………………………………………………………………… 


 Göte Andersson 


 


Justerare KTR ……………………………………………………………………………………… 


 Ulrika Larsson 
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§7 Val av justerare 
 


Kommunala pensionärsrådets beslut 


• Göte Andersson utses till justerare.  


• Ulrika Larsson utses till justerare.  


 


Sammanfattning av ärendet 


Justerare utses. 
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§8 Gemensam information för pensionärs- och tillgänglighetsrådet  
 


Kommunala pensionärsrådets beslut 


• Noterar informationen 


 


Sammanfattning av ärendet 


Information från omsorgssektionen 


Angela Madsen Jonsson ger en presentation av förändringar av taxor inom omsorgen. Det ska 


förenkla bedrivandet att sektionens verksamhet samt förenkla för brukarna att förstå varför man 


har fått avgiften. Det finns en maxtaxa och ett minibelopp. Sektionen har genomfört en utförlig 


omvärldsbevakning för att ta reda på vad andra kommuner har för taxor. Angela Madsen 


Jonsson visar hemtjänstens taxor utifrån insatsnivå samt jämför år 2020 med år 2021. 


Presentationen som har visats upp kommer att skickas ut till samtliga närvarande.  


 


Rolf Gustavsson, SPF Seniorerna Västra Kind, frågar om brukarna inte är hemma och dem ändå 


måste betala en avgift, vad händer om hjälpen kommer försent? Sker motsatsen? Angela Madsen 


Jonsson svarar att nej, det finns brukare som gör detta ofta. Om hemtjänsten blir sen förklarar 


dem förhoppningsvis varför. Catarihna Petersson tillägger att hemtjänsten har ambitionen att 


vara i tid och att kommunen har i uppgift att fördela skattepengarna på ett bra sätt. Rolf 


Gustavsson svarar att inlägget var riktat till att det finns äldre som glömmer av att någon ska 


komma och det kan bli väldigt dyrt för dem. Angela Madsen Jonsson svarar att kommunen vet 


vilka som är dementa och har förståelse för detta.  


 
Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, anser att taxan är väldigt hög och att ”ej dagliga 


insatser” är höjda väldigt mycket. Detta gör att många väljer att inte ha hemtjänst, vilket inte är 


bra. Angela Madsen Jonsson svarar att om man har mycket dagliga insatser finns det en maxtaxa 


men om man har ”ej dagliga insatser” betalar man sin betalningsförmåga.  


 
Anita Mårtensson, PRO Tranemo, berättar att hon har fått ett samtal från en person som har 


endast hjälp med att handla, städa och tvätta som ansåg att det blev för dyrt efter dem nya 


taxorna. Angela Madsen Jonsson svarar att on förstå och förklarar att om personen hade haft fler 


insatser hade det varit annorlunda på grund av maxtaxan.  


 


Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, frågar om kommunen har funderat på att göra 


som Svenljunga med lantkört (levererar livsmedel hem) för att hjälpa äldre med att handla? 


Catarina Petersson svarar att det har genomförts ett pilotprojekt av samma idé och utvärderas. 


En problematik är att personen man levererar livsmedel till måste kunna ta in kassarna själva 


och plocka in varorna i kylskåpet då kassorna lämnas vid dörren.  
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Angela Madsen Jonsson fortsätter att informera om att det kommer skickas ut ytterligare 


informationsbrev samt kommer det publiceras en annons i nästa STT om dem nya taxorna som 


börjar i april.  


 


Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, har tidigare skickat in en fråga om hur pengar 


som kommer från staten som är ämnade för pensionärerna är fördelade, vilka är öronmärkta? 


Angela Madsen Jonsson svarar att allt är ännu inte använt från äldreomsorgssatsningen men det 


som är planerat är rekrytering av omvårdshandledare, vårdutvecklare, enhetschef och 


verksamhetsutvecklare samt är pengar avsatt för förflyttningsutbildning, merkostnader 


avseende covid-19 och en summa medel till verksamheterna. Detta är något som ses över varje 


månad när ekonomidragningarna genomförs. Catarihna Petersson tillägger att summan medel 


till verksamheterna kommer gå till utbildningsinsatser, kompetensförhöjning för 


undersköterskor så personal kan göra bedömningar om någon är sjuk, lära sig att hantera 


psykisk ohälsa, våld i nära relationer mm.  


 


Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, frågar om äldreomsorgslyftet är menat att satsa 


på att anställa mer sjuksköterskor. Angela Madsen Jonsson svarar att det inte är något som 


tillhör dessa medel utan det är menat till att utbilda undersköterskor.  Marianne Andersson 


tillägger att folk är rädda att pengarna kommer att försvinna på annat och önskar en redovisning 


på vad pengarna har använts till. Angela Madsen Jonsson svarar att det kommer ingå i 


årsredovisningen, vilket kommer vara en offentlig handling. Rose Torkelsson tillägger att 


politiken prioriterade att pengarna skulle gå till äldreomsorgen.  


 


Göte Andersson, PRO Dalstorp/Grimsås, kommenterar att man är orolig att pengar inte går till 


rätt ändamål men förstår att man ska ge tillit till kommunen. Han önskar även att få ta del av 


budgeten för detta året. Angela Madsen Jonsson ger en presentation av det ekonomiska 


resultatet för år 2020. Presentationen kommer att skickas ut till samtliga närvarande.  


 


Owe Carlryd, PRO Länghem, frågar varför det heter förflyttningsutbildning. Hade det inte varit  


bättre om det kallades ergonomiutbildning? Catarihna Petersson svarar nej, för att ergonomi är  


endast för personalen medan förflyttningsutbildning gäller vad som är bäst för personal och  


brukare.  
   


Angela Madsen Jonsson fortsätter att informera om pandemin. Sektionens fokus har varit att 


skydda medarbetare och brukare från pandemin och minska risken för smittspridning. Det har 


arbetats mycket med rutiner, utveckla och skapat nya. Ann-Marie Nors, medicinsk ansvarig 


sjuksköterska, har arbetat väldigt hårt under pandemin.  


 


Catarihna Petersson fortsätter att informera om vaccination. Äldre på boenden är vaccinerade 


med dos ett och två, dem som ej har vaccinerats har varit sjuka eller tackat nej. Hemsjukvården 


har blivit erbjudna vaccinet och flertalet har vaccinerats. Vårdpersonal samt personal som har 


hög risk att smitta brukare som exempelvis lokalvårdare har blivit vaccinerade med dos ett. Om 


någon inte dyker upp för att få sin dos finns det en back-up lista.   
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Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, har tidigare skickat in en fråga om digitalisering. 


Vad kan kommunen hjälpa till med så att dem äldre får datakunskap? Angela Madsen Jonsson 


svarar att man har köpt in stora skärmar till boenden, Yeti tablets, där man kan surfa på internet, 


måla mm. Äldre har lärt sig att genomföra facetime samtal med anhöriga och vänner. Det finns 


grupper på sociala plattformen Facebook där man kan ha kontakt. Sektionen har inte en plan om 


hur man kan digitalera den äldre befolkningen. Marianne Andersson frågar om det finns 


möjligheter till dem äldre utanför boenden att få hjälp med tekniken. Angela Madsen Jonsson 


svarar att det fanns en tanke att starta en samverkan med skolan, vilket inte är aktuellt under 


pandemin. Sedan finns det bildningsförbund som har cirklar för den äldre befolkningen.   


 


Catarihna Petersson informerar om Solbacken. Imorgon kommer det ske ett möte där alla parter 


ska träffas för att diskutera projektet då det är många involverade. Efter alla har flyttat kommer 


man starta igång projektet.  


 


Rolf Gustavsson, SPF Seniorerna Västra Kind, frågar om det är klart med anbud? Finns det en 


byggherre eller letar kommunen fortfarande? Catarihna Petersson svarar att det finns ingen 


byggherre. Kommunen fick avbryta upphandlingsprocessen då det inte fanns intressenter. Det 


krävs ett politiskt beslut för att ändra förutsättningarna för upphandlingen. Rolf Gustavsson 


frågar även om det kommer finnas politiker i kommitteen då politiken inte var informerade 


under bygget av Centralen. Angela Madsen Jonsson svarar att det är tjänstemän som utför 


arbetet men politiken har som plikt att hålla sig välinformerade. Solbacken kommer att följas 


noga. Rolf Gustavsson rekommenderar att kommunen ska vara mer informativ.  


 


Karin Reboli (M) lämna synpunkt utifrån sitt politiska mandat. Owe Carlryd, PRO Länghem, 


påpeka att politiska frågor inte skall förekomma i detta forumet.   


 


Owe Carlryd, PRO Länghem, instämmer att det är dåligt med information, vilket är jobbigt när 


andra ställer frågor man inte har svar på. Rose Torkelsson informerar om att frågan om 


Solbacken har varit uppe på Kommunstyrelsen den första mars.  


 


Anita Mårtensson, PRO Tranemo, har tidigare skickat in en fråga om vad pågår på Västergården.  


Angela Madsen Jonsson svarar att det sker en renovering för att verksamhet 


funktionsnedsättning ska använda byggnaden som korttidsboende till barn och ungdomar.  


 


Marianne Andersson, SPF Seniorerna Tranemo, har tidigare skickat in en fråga om hur man kan 


få bättre informationsflöde mellan läkare, sjuksköterskor och undersköterskor när det endast är 


läkare och sjuksköterskor som går ronden. Catarihna Petersson svarar att man informerar 


skriftligt, alla beslut som fattats skrivs ner, och en sammanfattning ges genom samtal. Det sker 


möten avseende omvårdnadsplanering där det diskuteras vad som är aktuellt för patienten i 


fråga. Det är enhetschefernas uppgift att lösa situationer när exempelvis personalen känner att 


man inte pratar samma språk. Frågan ska ställas till sin chef om man upplever dålig 
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kommunikation. Omsorgsplaneringarna kräver mycket logistik och därför kan det inte planeras 


utefter kontaktpersoner. Frågan tas med.  


 


 


Närtrafik 


Owe Carlryd, PRO Länghem, önskade en återkoppling på en gammal fråga om varför det inte 


finns någon närtrafik på lördagar och söndagar, när det är något grannkommuner har. Moa 


Jakobsson Chaaya förklarar att Patrik Westerlund inte hade möjlighet att närvara på detta 


sammanträde men har informerat om att Västtrafik äger frågan. Owe Carlryd svarar att han vill 


veta varför kommunen inte betalar så att det finns exempelvis taxi tillgänglig, inte bara 


kollektivtrafik. Moa Jakobsson Chaaya tar med sig frågan till Patrik Westerlund.  
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§9 Föregående mötesprotokoll 
 


Kommunala pensionärsrådets beslut 


• Noterar informationen.  


 


Sammanfattning av ärendet 


Föregående mötesprotokoll är inte färdigt justerat.  


 


Föregående mötesprotokoll och detta mötesprotokoll kommer att hanteras på nästa 


sammanträde.  
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§10 Aktuella frågor i respektive förening 
 


Kommunala pensionärsrådets beslut 


• Noterar informationen 


 


Sammanfattning av ärendet 


PRO Limmared 


Inga frågor.  


 


PRO Tranemo  


Inga frågor.  


 


PRO Länghem 


Inga frågor.  


 


PRO Dalstorp/Grimsås  


Inga frågor.  


 


SPF Seniorerna Tranemo 


Inga frågor.  


 


SPF Östra Kind  


Ronny Edgren vill att Tranemo kommun ta åt sig äldres synpunkter från en genomförd enkät. 


Rose Torkelsson svarar att frågan har varit uppe i Kommunfullmäktige och dem inkomna 


synpunkterna från enkäten kommer att tas med i kommande beredningsarbete. 


 


SPF Seniorerna Västra Kind  


Rolf Gustavsson frågar när dem som bor ute i samhället kan förvänta sig att bli erbjuda 


vaccination. Rose Torkelsson svarar att det saknas vaccination. Lena Eksberg tillägger att Sonja 


Nilsson berättade på föregående sammanträde att man kan gå in på 1177.se för att bli uppdatera 


om situationen.  


 


Neuroförbundet Ätradal 


Inga frågor.  


 


Reumatikerförbundet 


Ej närvarande.  
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§11 Övriga frågor 
 


Kommunala pensionärsrådets beslut 


• Noterar informationen 


 


Sammanfattning av ärendet 
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§12 Nästa möte 
 


Kommunala pensionärsrådets beslut 


• Noterar informationen 


 


Sammanfattning av ärendet 


Den 25:e maj 2021, kl. 13.30 via Microsoft Teams.  
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